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PROTOKÓŁ Nr 24 /2009 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

z dnia 28 października 2009 r. 
 
W posiedzeniu udział wzięli: 
a/ czterech  członków Komisji Rewizyjnej (wszyscy) 
b) Eugeniusz Dańczak – Wójt Gminy 
c) Marek Malinowski – Skarbnik Gminy 
d/ Marta Łomża – inspektor 
e) Katarzyna Jankowska – inspektor 
f0 Iwona Wójcik – Sekretrz Gminy 
  
 
  
Porządek posiedzenia: 
 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad, 
2. Zatwierdzenie porządku obrad , 
3. Zapoznanie się z informacją o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie  
     Dębnica Kaszubska w roku szkolnym 2008/2009 
4. opiniowanie uchwał na sesję Rady Gminy, 
5. Sprawy bieżące 
 
 
Ad 1- 2 
 
Po stwierdzeniu prawomocności obrad Komisja zatwierdziła porządek obrad . 
 
Ad 3 
 Informację o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Dębnica 
Kaszubska  w roku szkolnym 2008/2009  (zał. Nr 1) przedstawiła Iwona Wójcik – 
Sekretarz Gminy. 
Komisja nie wnosi uwag do przedłożonej informacji.   
 
Ad 4 
 
a/ 
 Projekty uchwał w sprawie zatwierdzenia „Planów Odnowy 
Miejscowości: Podole Małe, Łabiszewo, Mielno, Żarkowo, Borzęcino, Dębnica 
Kaszubska, Kotowo: (załącznik Nr 2) 
Projekt uchwały przedstawiła M. Łomża. 
Członkowie pozytywnie opiniują projekt uchwały. 
 
B/ 
 Projekt uchwały w sprawie uchwalenia założeń do planu zaopatrzenia w 
ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Dębnica Kaszubska. 
(załącznik Nr 3)  
Projekt uchwały przedstawiła M. Łomża. 
Członkowie pozytywnie opiniują projekt uchwały. 
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c)  
  Projekt uchwały w sprawie nieodpłatnego przyjęcia na własność 
nieruchomości z zasobu ANR do zasobu mienia komunalnego Gminy Dębnica 
Kaszubska (załącznik Nr 4). 
Projekt uchwały przedstawiła Katarzyna Jankowska. 
Członkowie pozytywnie opiniują projekt uchwały. 
 
d/ 
 Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2009 r. 
Projekt przedstawił Marek Malinowski. (załącznik Nr 5) 
Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt przedstawionej uchwały. 
 
Ad 5 
 W sprawach bieżących Komisja zapoznała się z pismem Pana Tomasza Bola 
– nauczyciela Zespołu Szkół w Dębnicy Kaszubskiej dotyczącym skargi na Panią 
Dyrektor Zespołu Szkół – Panią Beatę Spierewka - Tyrkinhejm. Komisja w trakcie 
posiedzenia z uwagi na obecność Pani Dyrektor w Urzędzie Gminy wysłuchała jej 
wyjaśnień, w przedmiotowej sprawie. W trakcie wyjaśnienia stwierdzono, że w 
Gimnazjum realizowane są 2 godziny religii tygodniowo w każdej z klas. Natomiast 
etyki 6 godzin tygodniowo, dla 6 uczniów z wszystkich klas. Tego  przedmiotu naucza 
pan Bola. Pani Dyrektor wyjaśniła, że w myśl ustawy etykę powinno prowadzić się w 
szkołach, w grupie powyżej 7 uczniów. Komisja uważa za niewłaściwe nauczanie 
tego przedmiotu. Zasadność skargi zostanie rozpatrzona na następnym posiedzeniu 
Komisji po wysłuchaniu Pana Boli. 
 
Wniosek: 

Po złożeniu wstępnych wyjaśnień przez Panią Dyrektor Zespołu Szkół Komisja 
wnioskuje o zlikwidowanie lub ograniczenie realizacji godzin etyki w tutejszym 
Zespole Szkół, co będzie zgodne z ustawą o systemie oświaty. . 
 
Na tym protokoł zakończono. 
 
                                                                                                    Przewodniczący 
                                                                                                           Komisji Rewizyjnej 
 
                                                                                                             /-/Bogdan Rębas 
 
  .  

 


